Use this form if you are a Qualifying Recruit Shareholder named below applying for Reserved

Shares. 如 閣下為名列下文之合資格才庫股東,請使用本申請表格申請預留股份。

Application No. 申請編號





1010 PRINTING GROUP LIMITED 匯星印刷集團有限公司 (Stock Code 股份代號 1127) (每股公開發售股份HK\$0.90 per Public Offer Share) NUMBER OF SHARES THAT MAY BE APPLIED FOR AND PAYMENTS 可供申請認購股份數目及應繳款項							
	HK\$港元		HK\$港元		HK\$港元		HK\$港元
4,000 8,000 12,000 16,000 24,000 28,000 32,000 36,000	3,636.29 7,272.58 10,908.86 14,545.15 18,181.44 21,817.73 25,454.02 29,090.30 32,726.59	60,000 80,000 100,000 300,000 400,000 500,000 600,000 700,000	54,544.32 72,725.76 90,907.20 181,814.40 272,721.60 363,628.80 454,536.00 545,443.20 638,350.40	900,000 1,000,000 2,000,000 2,500,000 3,000,000 3,500,000 4,000,000 4,500,000	818,164,80 909,072.00 1,363,608.00 1,818,144.00 2,272,680.00 2,727,216.00 3,181,752.00 3,636,288.00 4,090,824.00	5,500,000 6,000,000 7,000,000 8,000,000 10,000,000 11,000,000 11,000,000	4,999,806,00 5,454,432.00 6,363,504.00 7,272,576.00 8,181,648.00 9,090,720.00 9,999,792.00 11,392,341.21
40,000	36,362.88	800,000	727,257.60	5,000,000	4,545,360.00	 Maximum number of Reserved Shares you may apply for. 閣下可申請認購的預留股份最高數目。 	

Formula for calculating amount of remittance payable: A = No. of Reserved Shares applied for \times HKS0.90 B = A \times 0.01 (round to the nearest cent) C = A \times 0.0005 (round to the nearest cent) D = A \times 0.00003 (round to the nearest cent) Total Amount Payable = A+B+C+D

計算應繳股款金額之公式: A=所申請預貸股份數目×0.90港元 B=A×0.01(网捨五人至最接近仙位) C=A×0.00005(网捨五人至最接近仙位) D=A×0.00005(网捨五人至最接近仙位 D=A×2.00005(网捨五人至最接近仙位 應繳款項總數=A+B+C+D

1010 PRINTING GROUP LIMITED 匯星印刷集團有限公司

(Incorporated in Bermuda with limited liability)

SHARE OFFER

ONDITIONS OF YOUR APPLICATION

- otherwise stated, terms used in urese commons have also called an explored and the physical state of the stat

Is otherwise stated, terms used in these conditions have the same meanings ascribed interfer on the Prospectis.
 Who can apply oplicatif(s), and any person(s) for whose benefit you are applying, must be Qualifying Recruit Shareholder(s)
 If you are a firm, the application must be in the names of the individual members, not in the name of the firm.
 If you are a body corporate, the application must be is the same person the transmission of the description of such application will not be met and the description of the description

C.

D.

Until network Date. Any Colaming Nector Shareholder's houng less than 26 Nechot Shares with othe entitled to apply for the Reserved Shares. Supplemental informatic to the Prospectus is issued, applicant(s) who have already submitted an application may or may not (depending on an aniformatic to the Prospectus is issued, applicant(s) who have already submitted an application. If application(s) has/have in the procedure to be notified, and applicant(s) has/have bean notified but has/have not withdraw their applications in accordance with the procedure to be notified, all applications that have bean submitted remain valid and may be accepted. Subject to the above, an application once made is irrevocable and applicants shall be deemed to have applied on the basis of the Prospectus as sundemented.

- an application offer index is interclosing and application. Form By completing and submitting this Application Form By completing and submitting this Application Form, you (and if you are joint applicants, each of you jointly and severally) for yourself or as agend to nominee and on behalf of each person for whom you act as agend to nominees), each acting as an agent of the Company and/or the Joint Lead Managers (or their respective agents or nominees), each acting as an agent of the Company and/or the Joint Lead Managers (or their respective agents or nominees), each to do on your behalf all other things necessary to effect the registration of any Reserved Shares allocated to you in your his Application Form: undertake to sign all documents and to do all things necessary to enable you to be registered as the holder of the Reserved Shares allocated to you, and as required by the Memorandum and the Bye-Laws; represent, warrant and undertake that (a) you are not, a U.S. person (as defined in Regulation S under the U.S. Securities Art); represent, warrant and undertake that you understand that the Offer Shares have not been and will not be registered

- represent, warrant and undertake that you understand that the Offer Shares have not been and will not be registered represent, warrant and undertake that you understand that the Offer Shares have not been and will not be registered under the U.S. Securities Act and you are outside the United States (as defined in Regulation S under the U.S. Act) when completing the Application Form and are not a U.S. Person (as defined in Regulation S under the U.S. Securities Act) or are a person described in paragraph (h)(3) of Rule 902 of the Regulation S under the U.S. Securities
- Act) when completing the Application Form and are not a U.S. Person (as defined in Heguation S under the U.S. Securities Act) or are a person described in paragraph (N(s) of Fulle 902 of the Feguation S under the U.S. Securities Act) or are a person described in paragraph (N(s)) of Fulle 902 of the Feguation S under the U.S. Securities Act in the Prospecties in making this application, and will not rely on any other information and representations contained in the Prospecties in making this application, and will not rely on any other information or representations contained in the Prospecties and any other parties involved in the Share Offer are liable only for the information and representations contained in the Prospectus and any supplement to the Prospectus and any isother the Prospectus and any the Prospectus and any supplement to the Prospectus and any to the exist by a court on any other rights which you may have) that once this application has been accepted, you may not rescribe a to any other rights which you may nave that once this application has been accepted, you may not rescribe a to any other rights which you may nave) that once this application has been accepted, you agree (without prejudice to any other rights which you may have) that once this application has been accepted, you agree that noce your application is andeel you angle to your behalts warrant that you have validly and arrevocabil conterred on your agree that noce your application is accepted, your application will be evidenced by the results of the Preferential Offer made available by the Company; undertake and confirm that you (if the application is made play) for or take up or indicated any interest in any interest in

- .

- undertake and agree to accept the Reserved Shares applied for or any lessen number allocated to you under the application; authorise the Company to place your name(s) on the Company's register of members as the holder(s) in Hong Kong of any Reserved Shares allocated to you, and the Company and/or the Company's agents to send any Share certificate(s) (where applicate) and/or any retund cheque (where applicable) to you or (in case of joint application); (where applicate) and/or any retund cheque (where applicable) to you or (in case of joint application); (and you have applied for 1.000 do or more Reserved Shares and have inclused in this Application. Form that your wish to collect your refund cheque and/or Share certificates (where applicate) in person); agree to disclose to the Company's Hong Kong Share Registra, receiving banks, the Joint Laed Managers, the Underwriters and their respective advisers and sage in application for the Offer Shares to you or by you or to rwhose benefit the application is made would, not require the Company, whe Complication for the Offer Shares to you or by you or to rwhose benefit the application is made would, not require the Company, the Complexity, the Joint Laed Managers to comply with any requirements under any law or regulation, whether for not having the force of law) of any territory outside Hong Kong;

Tepresent, warrant and undernach that the autometer of our application increde Difer States to due to dy you on the winds be that the application is made would not require the Company, the force of law) of any territory outside hong kong:
 agree that the processing of your application including the despet hor fend chequ(s6) (if any), may be done by any of our Company is receiving bankers and is not restricted to the bank at which your Application forms is lodged;
 confirm that you are aware of the restrictions on the April Defend of the Generoy Charac described in the Prospectus;
 understand that these declarations and representations will be relied upon by the Company, and the Joint Lead Managers in decling whether on to take and presentations will be relied upon by the Company, and the Joint Lead Managers in decling whether on to allocate any reserved bhares in response to your application;
 if the laws of any place outside Hong Kong are applicable to your application; you agree and warrant that you have complied with all social laws and none of the Company, the Joint Lead Managers and the Underwriters, nor any of their to purchase, nor any of their more your online and obligations under the terms and conditions contained in the Prospectus;
 agree with the Company and each Shareholder and the Company are resely transferable by the holder thereof;
 confirm that you have read the terms and conditions and application procedures set out in the Prospectus;
 agree with the Company and each Shareholder share in respective directors and officers of the Company and set to a contract on your behalt with each of the Shareholders, to observe and comply with the Company and each Shareholders as the section and only and on the application is to an application in the application is to shareholders as signified in the generation. In the event of the Application Form and agree to be bowing and application mode ony you in this appl

ther discretion, subject to any conditions they think fit, including production of evidence of the authority of your attorney. Determination of Offer Price The Offer Price is expected to be determined by agreement between the Joint Lead Managers (for themselves and on behalf of the Underwriters) and the Company on the Price Determination Date. The Offer Price will be not more than HKS0.90 and is currently expected to be not less than HKS0.70. Applicants for the Offer Shares are required to pay, application, the maximum Offer Price of HKS0.90 for each Offer Share together with brokerage of 1%, SFC transaction levy of 0.003% and Stock Exchange trading fee of 0.005%, subject to any necessary rounding and refund if the Offer Price as finally determined is lower than Thursday, 21 July 2011. The Joint Lead Managers (no behalf of the Underwriters) may, with the consent of the Company reduce the number of Offer Shares being offered under the Share Offer and/or the indicative Offer Price range below that stated in the Prospectus (which is HKS0.70 to HKS0.90 per Offer Share) at any time prior to the morning of the Stock Exchange tomal ert the Public Offer and the Preferential Offer. In such a case, an announcement will be published in The South China Morning Post (in English), the Hong Kong Economic Times (in Chinese), on the Company's website (www.1010printing, com) and on the Stock Exchange's website (www.theorems.kh) not later the Public Offer and the Preferential Offer. If applications for the Offer Ander shares have been submitted loging of applications under the Public Offer and the Preferential Offer. If applications for the Offer Ander shares have been submitted loging of applications under the Public Offer and the Preferential Offer. If applications for the Offer Prices ander be submitted loging of applications cannot be subsequently withdrawn. If, for whatever reason, the Company and the Joint Lead Managers are not able to agree on the Offer Price, the Share Offer (including the Public Offer) w

ALLOTMENT OF RESERVED SHARES No proceedings will be taken on applications for the Shares and no allotment of any such Shares will be made until after the closing of

ALLOTMENT OF INSERTING STREED STATUS OF THE SHARES and no allotment of any such Shares will be trade unit and the assess of the application lists. The Company expects to release and announce the final Offer Price, the level of indications of interest in the Placing, the results of applications and the basis of allotment of the Public Offer Shares and the Reserved Shares on Friday, 22 July 2011 in The South China Morning Post (in English), the Hong Kong Economic Times (in Chinese), on the Company's website (www.Nexnews.hk). Results of allocations of the Preferential Offer and the Hong Kong identity card/passion/Hong Kong or business registration numbers of successful applicants (where appropriate) will be made available in the manner described in the section headed "How to apply for the Public Offer Shares and Reserved Shares - III. Publication of results, despative/violection of Share certificates and refunds of application monies" in the Prospectus on Friday, 22 July 2011.

2.

2.

4.

The second second

umess a person responsibility of that person for the prospectus under section 40 of the Companies Ordinance (as applied by Section 342E of the Prospectus. If your application has been accepted, it cannot be revoked. For this purpose, acceptance of applications which are not rejected will be constituted by notification in the press of the results of allocation, and where such basis of allocation is subject to certain conditions or provides for allocation by able to be company of their respectus. If your application has been accepted, it cannot be revoked. For this purpose, acceptance of applications which are not rejected will be constituted by notification by ballo, such acceptance will be subject to the satisfaction of such conditions or results of an expective. The company of their respective agents or nominees, your application is rejected: The company, the Joint Led Managers (as agents of the Company) of their respective agents or nominees have full discretion or acceptance. If your application is rejected: Your application is rejected : your application is a nultiple or a suspected multiple application; this Application Form is not completed correctly; your application is a nultiple or a suspected multiple application; this Application Form is not correctly or you pay by cheque or banker's cashier order and the cheque or banker's cashier the Company, and/or the Joint Led Managers (as or regulations of the jurisdiction in which your application would violate the applicable specuries or other laws, rules or regulations of the jurisdiction in which your application is completed and/or signed or your address appeared in this Application Form is located; the Offer Price is not agreed and/or the Underwriting Agreement does not become unconditional or is terminated in accordance with the terms thereod. If your allotment of Reserved Shares is woid: Your allotment of Reser

Your adjusted of the special of the sp

regarding collection of refund cheques. The Company intends to make special efforts to avoid undue delays in refunding application monies, brokerage of 1%, SFC transaction levy of 0.003% and Stock Exchange trading fee of 0.005% where appropriate.

levy of 0.003% and Stock Exchange trading fee of 0.005% where appropriate. PERSONAL DATA Personal Information Collection Statement The main provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486 of the Laws of Hong Kong) (the "Ordinance") came into effect in Hong Kong on 20 December 1996. This personal information collection statement informs the applicant for and holder of the Reserved Shares of the policies and practices of the Company and its Hong Kong Share Registrar in relation to personal data and the Ordinance. 1. Reasons for the collection of your personal data

veo Shares of the policies and practices of the Company and its Hong Kong Share Registrar in relation to personal data and the ance. **Reasons for the collection of your personal data** From time to time it is necessary for applicants for securities or registered holders of securities to supply their latest correct personal data to the Company and its Hong Kong Share Registrar whon applying for securities to supply their latest correct personal data to the Company and its Hong Kong Share Registrar whon applying for securities to supply their latest correct he Company or its Hong Kong Share Registrar to effect transfers or otherwise neder their services. It may also prevent or delay registration or transfer of the Reserved Shares which you have successfully applied for and/or the despatch of Share certificate(s), and/or refund heque(s) to which you are entitled. It is important that holders of securities inform the Company and its Hong Kong Share Registrar immediately of any inaccuracies in the personal data of the applicants and the holders of securities may be used, held and/or stored (by whatever means) for the following purposes: • processing of your application and verification of compliance with the terms of application and securities • processing of your application and verification of compliance with the terms of application of the despitent of • processing of your application and verification of compliance with the terms of application of the despitent of the securities application and verification of compliance with the terms and application application of the securities application and verification of compliance with the terms of application application and verification of compliance with the terms and application application and verification of compliance with the terms and application application and verification of compliance with the terms and application application and verification of compliance with the terms and application application application application applied to applicatio

By signing an Application Form, you agree to all of the above

Purposes
 The personal data of the applicants and the holders of securities may be used, held and/or stored (by whatever means) for the following purposes:
 processing : wur application and verification of compliance with the terms and application procedures set out in this processing : wur application and verification of compliance with the fease and application procedures set out in this enabling compliance with all applicable laws and regulations in Hong Kong and elsewhere;
 repistering new issues or transfers into or out of the name of holders of securities including, where applicable, in the name of HKSCC Nominees;
 conducting or assisting to conduct signature verifications, any other verification or exchange of information;
 establishing benefit entilements of holders of securities of the Company;
 conducting or assisting to conduct signature verifications, any other verification or exchange of information;
 establishing benefit entilements of holders of securities of the Company, such as dividends, rights issues and bonus issues;
 distributing communications from the Company and its subdicitaris;
 maintaing disclosures as required by any laws, rules or regulations;
 disclosing relevant information to facilitate claims on entilements; and
 any other incidental or associated purposes relating to the above and/or to enable the Company and its Hong Kong Share Registrar to discharge their obligations to holders of securities and/or other purpose to which the holders of securities and/or regulators and/or other purpose to which the holders of securities and room time to time agree.
 Transfer of personal data
 Tersonal data held by the Company and all Hong Kong Share Registrar relating to the applicants and the holders of securities and in particular, they may disclose, obtain or transiner (whether within ore custed horg Kong) the personal data

- or other services to the Company and/or the Hong Kong Share Registrar in connection with the operation of their businesses;
 the Stock Exchange, the SFC and any other statutory, regulatory or governmental bodies; and
 any other persons or institutions with which the holders of securities have or propose to have dealings, such as their bankers, solicitors, accountants or stockbrokers.
 Access and correction of personal data
 The Ordinance, the Company and the holders of securities with rights to ascertain whether the Company and/or the Hong Kong Share Registrar hold their personal data, to obtain a copy of that data, and to correct any data that is inaccurate.
 In accordance with the Ordinance, the Company and the Hong Kong Share Registrar hold their personal befals for the groups are sensible fee for the processing of any data access request. All requests for access to data or correction of the attention of the Company or (as the date should be addressed to the Company Compliance Officer (for the purposes of the Ordinance).

1010 PRINTING GROUP LIMITED

匯星印刷集團有限公司

(於百慕薘註冊成立之有限公司)

股份發售

申請條件

除文義另有所指外,此等條件所用詞彙與招股章程賦予者具有相同涵義。 申請人資格

- A part (中詩人)及 閣下為其利益申請之任何人士必須為合資格才庫股東及年滿十八歲或以上。 如 閣下屬**商號**,則必須以商號之個別成員而非以商號名義申請。 如 閣下屬法人團體,申請須蓋上附有公司名稱之公司印鑑,並由獲正式授權之高級職員簽署及註明彼所
- 代表之職銜 4 以上一点则。 陈上市規則容許之情況外,倘 閣下或 閣下為其利益申請之任何人士為下列人士,則**不得**申請任何預留股
- 份
 - 中華人民共和國(香港、澳門及台灣除外)法人或自然人(惟合資格境內機構投資者除外); 當填妥申請表格時身處美國境內(定義見美國證券法S規例)或屬美國人士(定義見美國證券法S規例約 及並非美國證券法S規例第902條(h)(3)段所描述之人士; 並無音准地址之人士。

 - 聯名申請人數目不得超過四名。

5. 聯名申請人数目不得超過四名。 預留股份之分配 少於或相等於 關下保證配額之預留股份數目之有效申請,在本申請表格所載條款及條件之限制下且假設優先發 售之條件得以違成,將會獲全數接納。倘所申請預留股份數目多於合資格才庫股束之保證配額,則開發全數配發保 體配額股份,推超出部分之申請將不證按納,可額外申請股設將予揭還。任何未獲合資格才庫股束不曝之保證配 額將由聯席牽頭經辦人(代表包銷商)酌情分配予配售之其他投資者。如 關下並無於背買丁欄內填寫數目, 關 下將被視作申請乙欄所示該等預留股份數日。合資格才庫取束除可以藍色申請表格申請優先發售之預間股份外, 作為實證辦有人,亦可以自色或黃色申請表格成以電子方式透過中央結算系統(如 關下為中央結算系統投資者 戶口持有人或透過中央結算系統結算或結管商參與者行爭,或透過自表但PO服務(www.eipo.com.hk)還之一項申 請,申請公開發售項下之發售股份。然而,就任何利用上述方法申請發售股份而言, 關下將不會享有招股章程 所述優先發售之優先處理。合資格及條定與有出是公法律股份的合資格才庫股東概不得申請預留股份, 給查資額

(個九資料 倘刊發有關本招股章程之任何補充文件,則已遞交申請之申請人不一定會(視乎補充文件所載資料而定)獲知會可 誠回申請。倘申請人不曾接獲通知,或倘申請人曾接獲通知但並無按照獲通知之程序撤回申請,則所有已遞交申 請仍屬有效並可獲接納。除上述情況外,申請一經提出概不得撤回,而申請人將被視為已基於經補充後之招股章 程提出申請

- 程抵由申請。
 環妥及遵交本申請表格之效用
 一經填妥及遵交本申請表格,即表明 閣下(如屬聯名申請人,即 閣下與聯名申請人共同及個別)為本身或作為 代理人或代名人及所代表之毎名人士:
 指示建授權本公司及/或聯席条頭經辦人(或其各自之代理人或代名人)擔當本公司代理人,各自代表 閣 下簽立任何轉讓表格、合約單據或其他文件,並根據公司細則之規定代表 閣下辦理一切其他必要事項, 改健 閣下僅分配乙任何質留股份以 閣下名義發記,及進行招股章稅與太中請表格所透名項安排;
 承諾簽署所有文件及辦理所有必要事項,致使 閣下可按照大綱及公司細則之規定登記為 閣下所獲介配 預留股份之持有人;
 聲明,保證及承諾 閣下並非美國人士(定義見美國證券法S規例);
 聲明,保證及承諾 閣下並由美國人士(定義見美國證券法S規例),為本範證表共給的網路
- 第四 所確止公果語 间 「四日或百瓜切小百以业滑小百以無夫國或芬达登記',Ⅲ 阁卜於現妥甲蘭表稽時 並非身處美國 (定義見美國證券法S規例)或為美國人士 (定義見美國證券法S規例)及為美國證券法S規例第 902條(h)(3段所描述之人士; 902條(h)(3)段所描述之人士; 確認 關下已收到招股章程,並僅依賴招股章程所載資料及陳述提出此申請,且除招股章程任何補充文件
- 備認 例下已以到消放是在:並僅依規指放是在何或較大保燃烧出成中面,且除消放是保仁例和之人性分,並無依衛有關本公司之往何其進貸料或陳述; 同憲本公司、聯席考頭經辦人、包銷商及被等各自之董事、高級職員、僱員、合夥人、代理人或顧問,以及 參與股份發售之任何其他人士,僅須對招股章程及招股章程任何補充文件所載資料及陳達負責,且僅單於具 管轄權法院裁定存在之責任);及 同意(在不影響)關下可能擁有之任何其他權利之情況下)此申請一經接納,不可因無意作出之失實陳述而 將其撤銷,且除招股章程及本申請表格規定者外, 關下不得撤回; (倘申請由代理人代表 閣下提出)保證 閣下已有效及不可撤回地賦予代理人一切必要權力及授權以提出 考書等。
- 本申請
- ^{92 世間,} 同意備 国下之申請一經接納, 国下之申請將以本公司公佈之優先**發售結果**為依據; 承諾並確認 国下(倘申請以 国下之利益提出)或 国下為其利益申請之其他人士並無申請或禿ر機或表示 有興趣認購或獲配售或分配(包括有條件及/或暫定),亦不會申請或承購或表示有興趣認購僅何配售之配 售股份或以其他方式參與配售(根據優先發售申請預留股份條外);

- 告股份或以其他方式参與配售(根據優先發售申請預留股份除外); 保證以申請所載資料真實準確; 保證 閣下在提出申請時為合資格才庫股束; 同意 閣下之非請;其任何接執及因此訂立之合約受香禮法律監管,並按其證釋; 承諾並同憲接納所申請或根據申請向 閣下分配較少數目之預留股份; 授權本公司於 阁下之姓名列人本公司之股束名冊,作為 閣不預發分配任何預留股份之香港持有人,並授 權本公司及/或其代理人將任何限票(如通用)及/或任何超款支票(加通用)以一動方式按本申請表格上所 示地址寄予 閣下(如屬聯名申請人,則寄予本申請表格生排名首位之申諸人, 新展風險權由 閣下自行 指,除許 閣下申請1,000,000股或以上預留股份,並已在本申請表格年表明擴現身領取退款支票及/或 股票(如適用); 圖會加本の1,太公司委進證差於記述,此對銀行,聽度亦預鑑讓人,如該部乃其為自之類問及代理人並需
- 股票(如題用); 同意向本公司、本公司香港證券登記處、收款銀行、職席牽頭經辦人,包銷商及其各自之顧問及代理人披露
- 回意问本公司、本公司告诺@安安运LL&。取获其了,展览李琪差罪人,包封间交共各目之前向及代理人故游 閣下之個人資料及任何其他資料; 聲明,保證並爭諾配發或申請發售股份予 閣下將不會令奉公司,聯席季頭經辦人及包銷商須遵守香港以 外地區之任何法例及規例(無論是否為法定)項下之規定; 同意 閣下之起期申請(包括等發退款支票(如有))面由本公司任何一間收款銀行處理,並不限於 閣下提 交申請表格之銀行;
- 同業 間下之處理中面"包括查費量款支票(如用17/出售全面且性)"回收或飛行處理,並不限於 阁下统 交申請表格之能行: 確認 图下如禿招股章程加速開為費者預置股份之各項限制; 同查及保證倘香港均4任何進度之法轉現及建址;以決定會香就 图下提出之申請分配任何質留股份; 同畫及保證倘香港均4任何進度之法轉驗用於 图下之申譯,則 图下已遵守一切有關法例,而本公司、 增工經濟一人也自而及具各自之高或氣貴或關則僅不會因接執 图下之這譯申請成以團。 图下根據招股 章程所最低款及條件則有之推利與責任而承取之行動,違反希能違外地區之任何法例; 向本公司及本公司各敗東表示同意,而本公司亦向本公司各股東表示同意遵守及符合公司條例、公司法以 及公司知时;
- 及公司细則;

及公司細則; 向本公司及本公司各股東表示同意本公司股份持有人可自由轉讓本公司股份; 電認 阁下已因識相股章程及本律請表格載列之條款、條件及申請程序,及同意受上述各項所限制;及 提欄本公司代表 阁下與董事及本公司行政人員定訂合約,據此,各上述董事及行政人員承諾監察及遵守 被得按照公司細則須向股東負上之責任 本公司、聯席承頭經濟人、包請節、彼等各自之董事及參與股份發售之任何其他各方均有權依賴 阁下在本申請 作出之任何保證、陳述或聲明。如為聽者算論人提出申請,聯名申請人與頭確告出、發出、接受或承擔之所有保證, 陳述、聲明及責任將視為由申請人共同及個別作出、發出、接受及承擔。 勝另看訂明者外, 阁下必須以英文與又本申請,而 阁下或(倘為聯名申請人)各聯名申請人必須親筆簽署本申 請,不得以個人印章代替,否則申請可遭拒絕受理。 將應希

釐定發售價

置定該百圓 預期發售價由聯席牽頭經辦人(為其本身及代表包銷商)與本公司於定價日協定。發售價不會超過0.90港元且現 預期發售價由聯席牽頭經辦人(為其本身及代表包銷節)與本公司於定價日協定。發售價不會超過0.90港元且現 時預期不少於0.70港元。發售股份申請人須在申請時難付最高發售價每股發售股份0.90港元,另加1%經紀佣金、 0.003%濾監會交易徵費及0.005%聯交所交易費(可作出必要約整)及倘發售價最終低於0.90港元,則可予選還。 預期定價日為二零一一年七月十五日(星期五)或前後,惟無論如何不塑於二零一一年七月二十一日(星期四)。 席牽頭運辦人(代表包銷商)可在本公司同意下,於選交公開發售及優先發售申請截止日期上午前,暗時調紙根據 股份發售提呈發售之發售股份數目及/或招股章程所列指示發售價範圍(每股發售股份0.70港元至0.90港元)。在 此情況下,將最塑於遞交公開發售及優先發售申請截止日期上午前,在南華早報(英文),香港經濟日報(中文)、 本公司對抗www.1010printing.com)及聽交前對抗(www.hkexnews.hk)时登公佈。倘於公開發售優先發售申請截 止日期前已遞交發售股份之申請,則即使調低發售股份數目及/或指示發售價範圍,亦不得於其後撤回申請。倘 本公司與聯席牽頭經辦人不論任何原因未能協定發售價,則股份發售(包括公開發售)不會成為無條件及將失效。 **%電影份**

配發預留股份

■ 公式 単 取 ⑦ 本公司於截止登記認購申請後,方會開始處理股份之申請及配發股份。 本公司預期於二零一一年七月二十二日(昆 即 エ) ================

35.1%LL型NLBの増計開設、カ目間到場建取防ンド耐久LL数取防。 1質期於二零一一年七月二十二日(星期五)或前後在南華早報(英文)、香港經濟日報(中文)、本公司網站 1010printing.com及聯交所網站www.hkexnews.hk發放及公佈最終發售價、配售之踴躍程度、申請結果及公開發售

股份及預留股份之配發基準。 優先發售之分配結果及成功申請人之香港身份證/護照/香港商業登記證號碼(如適用)將於二零 一一年七月二十二日 (星期五)按招股章程「如何申請公開發售股份及預留股份一III.公佈結果、發送/領取股票及退還申請股款」一節所述方 式公佈

倘 閣下成功申請認購(全部或部分)預留股份

[10] 圖 下成功甲爾線爾(至即或部方)預爾放切 本公司不會說已付申請股緊發出任何收購,亦不會發出任何臨時所有權文件。 例 關下申請認購1,000,000股或以上預留股份,並在本申請表格表碼擬組身前往本公司香港證券登記處香港中央證券 登記有限公司領取股票及/或退款支票(如適用),且已提供本申請表格所規定之一切資料,則 關下可於二零一一年 七月二十二日(星期五)或本公司在報章公佈發送股票/電子報款都示/組款支票之任何其他日期上午九時正至下午一 時正期間,組身前往以下地點領取股票及/或退款支票(如適用): 香港中央證券登記有限公司

香港

皇后大道東183號

皇后大道東183號
 合和中心17樓1712-716室
 個 閣下為個人申請人,並選擇視身領取,則不得技能他人代為領取。個、閣下為公司申請人並選擇派員領取,則授權 代表須攜帶加查 閣下公司印章之公司授權書領取。個人包提權代書(如遵用)在期取時刻出示公司香港證券登記處 香港中央選券登記有限公司授約之身份遵期文件。個 閣 下述法指進與取帶周見身領取股票及超數支票(如相關), 則該等退款支票及股票其後將盡快以平郵方式寄往本申請表格呈指定之地址,郵展風險風由 閣下自行承擔。
 個 閣 下申請少於1,000,000股預留股份,或 閣下申請1,000,000敗或以上到律股份但並未在申請表格指定之地址, 郵股票及之或出款支票(如相關),則股票及式或提款支票(如相關))為會盡快以平郵方式寄往本申請表格指定之地址, 郵送風險概由 閣下自行承擔。
 購 下申託用公司不獲合充成留股份,

導致 閣下不獲配發預留股份之情况 閣下可能因下列任何原因不獲分配預留股份:

可能因下列任何应因不後分配,與每處(如 如 閣下之申請遺搬句: 一經填妥,經常文申請,這條,則表示/ 閣下问意不得於則始辦理申請登記手續之時後第五日(就此而言不包括任何 不屬營業日之日子)完結時或之前撤回 閣下提交之申請,除非根據公司條例第40條(引用公司條例第342E條)對 招股章程負責之人士根據讓發這些內關強內,免除意限制具對招股章程所負責任。 認購申請一經接納, 概不得攏回,就此而言,當分配結果在報章上公佈後,未被拒絕受理之申請即屬已獲接納, 而當分配基準有待達成者干條件或規定以捕,方式分配,則該項接納將分別須待該等條件達成後方可作質或須視 平袖瓷結果而定。 1.

乎抽氢結果而定。 本公司或彼等各自之代理人或代名人可酌情拒絕 閣下之申請: 本公司、聘產承頭經辦人(作為本公司代理人)或其各自之代理人或代名人,可全權決定拒絕或接納任何申請,或 只接納某部分之申請而毋須就任何拒絕或接納提供任何理由。 2.

- 3

1. 使用数之展曲数20日%, 肺委員會在下列期間並未批准股份上市, 開下獲配發之預留股份將會作廢: 或止覺記認購申請後三星期內;或 如上市委員會在截止登記認購申請後三星期內知會本公司延長有關期間,則為不超過六個星期之較長期間。 股份發售並無成為無條件:

發售價未能協定;

- 公開發售句銷協議並無根據其條款成為無條件; 或
- 公開發售包銷協議根據其條款終止,則閣下申請不會獲接納。

退回 閣下之股款

(四) 月一回》(包括但不限於)上述原因未獲任何預留股份,本公司將不計利息退還 閣下申請股款(建同1%經紀佣金、 0.005%聯交所交易费及0.003%證監會交易徵費)。如 閣下之申請僅部分獲得接納,本公司將不計利息退還 閣下適當 部分之申請股款、經紀佣金、聯交所交易费及證監會交易徵費。如最終釐定之發售價低於 閣下申請時初步支付之每股

PB分之甲請股款,無紀用金、聯交所交易費及認監會交易做費。如最終釐定之發售價低於 圈下申請時初步支付之每股 預留股份價格,則多難申請股款(包括参策部分應佔之1%經紀佣金、0.005%聯交所交易费及0.003%認監會交易微費)將 不計利息退還 關下。截至奇發退款支票日期之全部應計利息將撥歸本公司所有。 退款支票會劃燥註明[只准入拾頭人賬戶],並以 關下作為拾頭人,如屬聯名申請人,則以申請表格上排名首位之申請 人為拾頭人。 關下(個 閣下為聯名申請人,則詳名首位之申請人)提供之香港身份證號碼/護照號碼部分可能列印於 閣下之起款支票(如有)。該資料亦會轉交第三方以僅安排退款。 閣下之執行可能會於兑現 關下之堪款支票前,要 求核實 閣下之香港身份證號碼/護照號碼。不正確填寫 閣下之香港身份證號碼/護照號碼,可能會導致延誤兑現退 款支票,或使 閣下之想款支票無效。 當屬範取過去支票之之律,亦該条個上減〔億 閣下成功由該認聽(全部該部从)預留股份」一節。

高公小→公公→公公→公→公→公→公→公→公→公司
有關領東退款支票之詳情,亦請參閱上述「倘 閣下成功申請認購(全部或部分)預留股份」一節。
本公司擬作出特別安排,以避免延遲退還申請股款、1%經紀佣金、0.003%證監會交易徵費及0.005%聯交所交易費(如)

個人資料 個人資料收集聲明

圖八奧什以來書方 香港法例第486章個人資料(私聽)條例(「條例」)之主要條文已於一九九六年十二月二十日在香港生效。此個人資料收集 聲明旨在向預留股份之申請人及持有人說明本公司及其香港證券登記處有關個人資料及條例之政策及慣例。 1. 收集 閣下之個人資料之原因

- 收集 關下之個人資料之原因 證券申請人或證券登記持有人在申請證券或將證券轉往其名下,或將名下證券轉讓予他人,或要求香港證券登記 處提供服務時,須不時向本公司及其香港證券登記處提供最新之正確個人資料。 未能提供所需資料可導致本公司或其香港證券登記處拒絕受理 關下之證券申請或延誤或無法進行過戶或提供服 務,亦可能會組織或延誤發記或轉讓 關下成功申請之類留股份及/或寄發 關下應得之股票及/或退款支票。 證券持有人所提供之個人資料如有任何不正確之處,必須即時知會本公司及其香港證券登記處。
- 2. 用途
 - 證券申請人及持有人之個人資料可基於下列目的以任何方式使用、持有及/或保存
 - 確保遵守香港及其他地方之一切適用法例及規例;
 - 登記新發行或登記轉往證券持有人名下或由其名下轉讓予他人之證券,包括(如適用)以香港結算代理人之

 - 核對或協助核對簽名或核實或交換任何其他資料 很好或而加快的案件包认管或人供让内外他具行, 確定本公司逐券持有人可覺取之利益,例如股息、供股及發行紅股等; 寄發本公司及其附屬公司之公司通訊; 編撰統計資料及股東資料;

 - 關決為同員行及成米員行, 根據法律、規則或規例之規定作出披露; 透過報章公佈或其他方式披露成功申請人士之身份; 披露有關資料以便作出權利申索;及

 - 與上述有關之任何其他附帶或相關目的及/或使本公司及其香港證券登記處履行其對證券持有人及/或監 管機構之責任及/或證券持有人不時同意之其他目的

查閲及更正個人資料

閣下一經簽署申請表格,即表示同意上述各項。

官機構之實比及/或證券持有人不時问意之具他目的。 **特交個人資料** 本公司及其香港證券登記處所持證券申請人及持有人之個人資料將會保密,但本公司及其香港證券登記處可能會 為上述目的或其中任何一項作出必要之查詢,以確定個人資料之準確性,尤其可能會向下列任何或所有人士及實 體拔露、索取或轉交證券申請人及持有人之個人資料(不論在香港境內或境外): 本公司或其委任之代理,如財務顧問及收款銀行; 會申請人要求將預留股份存入中央結算系統時,香港結算及香港結算代理人可就中央結算系統之運作使用 當中請人要求將預留股份存入中央結算系統時,香港結算及香港結算代理人可就中央結算系統之運作使用

- 該等個人資料;
- 該等個人資料: 任何向本公司及/或香港證券登記處提供與其業務運作有關之行政、電訊、電腦、付款或其他服務之代理 聯交師,這能會及任何其他法定、監管或政府機關;及 任何與證券持有人有業務往來或擬有業務往來之其他人士或機構,如銀行、律師、會計師或股票經紀等。

★ 2.2 Lind Line Kern (1) ★ 1 (2) a fill (1) a fill (2) a fill

本及更正任何不正確資料。根據條例,本公司及香港證券登記處有權就處理任何查閱資料之要求收取合理費用